
До Славутича надійшло 
приємне повідомлення!

З метою недопущення зниження якості медичного обслуговування населення міста в 
умовах постійного недофінансування СМСЧ-5 міський голова Славутича Володимир 
Удовиченко звернувся до керівництва області з проханням сприяти зміцненню матеріально- 
технічної бази медичного закладу.

Після звернення міського голови Славутича Володимира Удовиченка до голови Київської 
облдержадміністрації Анатолія Присяжнюка та міністра охорони здоров'я України Зиновія 
Митника, які відвідали наше місто з робочим візитом 14 жовтня нинішнього року, за 
результатами робочої наради були розглянуті проблемні питання медичного забезпечення 
працівників Чорнобильської АЕС та жителів міста Славутича. Мова йшла про те, що для 
належного функціонування заклад необхідно укомплектувати сучасним медичним 
обладнанням і забезпечити кадровим потенціалом.

Наказом МОЗ України від 28.10.2010 за №919 Славутицькій СМСЧ-5 було 
виділено сучасне медичне обладнання: систему ультразвукової діагностики НД 7 
Lite; апарат для анестезії Leon; апарат штучної вентиляції легенів Carina System; 
електрокардіограф трьохканальний "Кард 100".

В теперішній час проводяться всі необхідні роботи по наладці і вводу в експлуатацію даної 
медтехніки.
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